

Sisters in Solidarity Award

In 2007, the CUPE Ontario Convention approved a resolution, submitted by the Ontario Women's Committee, to create the *Sisters in Solidarity Award* to recognise the contributions of women in CUPE Ontario. The award seeks to honour and publicly celebrate a CUPE sister, group of sisters, or a women's committee within a Local or District Council who has done outstanding work on women's issues in the Union and whose leadership and activism has demonstrated a deep commitment to equity and social justice by breaking down barriers and increasing women's participation in the Union.

This award will be given out annual at each Convention starting 2011. List below are criteria and an outline of the process for applying for the award or submitting a nomination. Applications are due on May 6th, 2011 and will be reviewed by a committee. Applications can be submitted by fax, mail or email to CUPE Ontario.

CRITERIA

The Sisters in Solidarity Award will be presented to an Ontario affiliate CUPE sister, group of sisters, committee, Local Union or District Council in Ontario who has:

- demonstrated through actions a deep commitment to women's issues, equity, and social justice;
- worked to break barriers and increase women's participation within CUPE;
- worked to strengthen and support CUPE sisters in the Union, the workplace, or in the community;
- helped CUPE demonstrate leadership in women's issues and women's participation in CUPE and the labour movement

To be considered for the award the recipient must be a woman from an affiliate of the Ontario Division at the time of both being nominated and upon receiving the award at the Ontario Convention.

PROCESS

Information about the Sisters in Solidarity Award will be included in sector conference and calls whereby possible and in mailings of the Division including any mailing that is distributed for Convention.

Information and nomination packages will also be available on the CUPE Ontario website and at as many CUPE Ontario events organised by the Division or a Local as possible.

All applications will be forwarded to the Women's Nomination Committee that is selected on an annual basis from amongst the members of the Women's Committee. Final decisions for nominations will be made by the Committee. Composition of the nominations Committee will include: two (2) committee members to be appointed and determined by the CUPE Ontario Women's Committee, one women appointed from the CUPE Ontario Executive Board as the CUPE Ontario Women's Committee Board liaison, the CUPE Ontario Campaigns Coordinator and the CUPE National Equality Rep.

NOTE: Members of the Nominations Committee are not eligible to be recipients of the award.

Nominations will be accepted up to May 6, 2011.

Applications submitted for one year will not be kept on file and must be submitted each year.

AWARD

The Sisters in Solidarity Award will take two (2) forms:

- a plaque to be mounted in the CUPE Ontario office which will list the names of each year's award recipient. The plaque will feature the Sisters in Solidarity graphic, and
- a gift to be presented to the recipient, preferably at the CUPE Ontario Convention as determined by the Nomination Committee. The gift should be prepared by a woman artist who is either: from the recipient's area or from the area where the convention is taking place.

The Nomination Committee will make appropriate arrangements for the gift to be presented at the CUPE Ontario Convention and CUPE Ontario will make appropriate arrangements for the plaque to be produced and maintained in a public area of the CUPE Ontario office. There is no monetary gift to be presented to the recipient and the gift shall not exceed a total cost of \$200.00

NOMINATION FORM

In case there are questions about your nomination, please include your contact information below.

NOTE: The Committee will accept self-nominations from woman.

Nominator's Name and Local # _____

Work Phone: _____ Home or Cell Phone: _____

E-mail: _____

I / we nominate _____ (nominee's name) and Local _____ for the Sisters in Solidarity Award. If you are nominating a group, please include the name of the group and list the women in the group and at least one woman as the main contact for the group.

Nominee's Phone: _____ Nominee's work phone: _____

Nominee's E-mail: _____ Sector of the nominee: _____

Please indicate the workplace and address for the nominee: _____

Is the nominee an equality seeker from any of the following constituencies including: (circle all that apply)

Racialised woman First Nations/Aboriginal woman Woman with a Disability

Transgender woman Lesbian/bi-sexual/Queer woman Young worker (under 30yrs)

Forward completed applications by May 6, 2011 to:

Sisters in Solidarity Award c/o Nomination Committee
CUPE Ontario Division
305 Milner Ave. Suite 801
Toronto, ON M1B 3V4

or

By fax to: 416-299-3840 or e-mail to: ggignac@cupe.ca

Prix *Solidarité entre sœurs*

En 2007, le Congrès du SCFP-Ontario a approuvé une résolution, soumise par le Comité des femmes de l'Ontario, pour créer le Prix ***Solidarité entre sœurs*** visant à reconnaître les contributions des femmes au SCFP-Ontario. Le prix souhaite honorer et célébrer publiquement une consœur, un groupe de consœurs ou un comité de femmes du SCFP au sein d'une section locale ou d'un conseil régional qui a fait un travail remarquable sur les préoccupations des femmes au sein du syndicat et dont le leadership et le militantisme ont démontré un engagement profond face à l'égalité et à la justice sociale en éliminant les obstacles et en augmentant la participation des femmes au sein du syndicat.

Ce prix sera remis à chaque congrès annuel à compter de 2011. Vous trouverez ci-dessous les critères et un résumé du processus de mise en candidature pour le prix ou pour soumettre une nomination. Les candidatures doivent être reçues avant le 6 Mai de chaque année et seront examinées par un comité. Les candidatures peuvent être soumises par télécopieur, par la poste ou par courrier électronique au SCFP-Ontario.

CRITÈRES

Le Prix ***Solidarité entre sœurs*** sera présenté à une consœur, à un groupe de consœurs, à un comité, à une section locale ou à un conseil régional de l'Ontario affilié au SCFP-Ontario qui a :

- démontré, par le biais d'actions, un engagement profond face aux préoccupations des femmes, à l'égalité ou à la justice sociale;
- travaillé à éliminer les obstacles et à accroître la participation des femmes au sein du SCFP;
- travaillé à renforcer et à soutenir les consœurs du SCFP au sein du syndicat, au travail et dans la collectivité;
- aidé le SCFP à faire preuve de leadership sur les préoccupations des femmes et la participation des femmes au sein du SCFP et du mouvement syndical.

Pour être considérée pour le prix, la récipiendaire doit être une femme affiliée de la Division de l'Ontario au moment de sa nomination et au moment de recevoir le prix au congrès de l'Ontario.

PROCESSUS

Les renseignements au sujet du Prix ***Solidarité entre sœurs*** seront inclus dans la documentation relative aux conférences des secteurs et lors des convocations lorsque possible et dans les envois postaux de la division, y compris tout envoi postal qui est distribué pour le congrès. Les trousseaux d'information et de nomination seront également disponibles sur le site Web du SCFP-Ontario et au plus grand nombre d'événements du SCFP-Ontario possible organisés par la division ou une section locale.

Toutes les mises en candidature seront envoyées au Comité des nominations des femmes qui est choisi sur une base annuelle parmi les membres du Comité des femmes. Les décisions finales pour les nominations seront prises par le comité. Le Comité des nominations sera composé de deux (2) personnes membres du comité à être nommées et déterminées par le Comité des femmes du SCFP-Ontario, l'agente de liaison du Comité des femmes du SCFP-Ontario, la coordonnatrice des campagnes du SCFP-Ontario et la conseillère à l'égalité du SCFP national.

REMARQUE : les membres du Comité des nominations ne peuvent pas être récipiendaires du prix.

Les nominations seront acceptées jusqu'au 6 Mai de chaque année précédant le congrès annuel du SCFP-Ontario. Les candidatures soumises pour une année ne seront pas conservées et doivent être soumises à nouveau chaque année.

PRIX

Le Prix **Solidarité entre sœurs** prendra deux (2) formes :

- une plaque qui sera installée au bureau du SCFP-Ontario sur laquelle apparaîtront les noms des récipiendaires du prix de chaque année. Sur la plaque, il y aura une illustration graphique de **Solidarité entre sœurs**,
- un cadeau qui sera offert à la récipiendaire, préférablement au congrès du SCFP-Ontario, tel que déterminé par le Comité des nominations. Le cadeau sera préparé par une femme artiste qui provient soit de la région de la récipiendaire ou de la région où le congrès a lieu.

Le Comité des nominations prendra les arrangements appropriés pour le cadeau qui sera présenté au congrès du SCFP-Ontario et le SCFP-Ontario prendra les arrangements appropriés pour la plaque qui sera fabriquée et conservée dans un lieu public du bureau du SCFP-Ontario. Aucun cadeau en argent ne sera présenté à la récipiendaire et le cadeau ne dépassera pas un coût total de 200,00 \$.

FORMULAIRE DE MISE EN CANDIDATURE

Au cas où il y aurait des questions au sujet de votre nomination, veuillez inclure vos coordonnées ci-dessous.

REMARQUE : le comité acceptera les nominations effectuées par des candidates elles-mêmes.

Nom de la personne qui propose et n° de la section locale : _____

Numéro de téléphone au travail : _____

Numéro de téléphone à la maison ou de cellulaire : _____

Courrier électronique : _____

Je / nous propose(proposons) la candidature de _____ (nom de la personne) de la section locale _____ pour le Prix **Solidarité entre sœurs**. Si vous proposez un groupe, veuillez inclure le nom du groupe et la liste des femmes qui composent le groupe et au moins une femme comme principale personne-ressource pour le groupe.

Numéro de téléphone de la candidate : _____

Numéro de téléphone au travail de la candidate : _____

Courrier électronique de la candidate : _____

Secteur de la candidate : _____

Veuillez indiquer le lieu de travail et l'adresse de la candidate : _____
